
 

Odense d.4.3.2010 

 

Til Landliggersammenslutningens medlemmer. 
 
På delegeretmødet i  november 2009 blev det besluttet at bestyrelsen skulle sende et brev til 
Kertemindes forsyning vedrørende afhentning af det ekstra stativ fra  forsøget med kompostering 
fra marts 2009 til udgangen af februar 2010. 
Kopi af brevet blev  sendt til formændene af grundejerforeningerne ultimo 2009. 
 
Efterfølgende blev vi inviteret til et møde på Kertemindes Forsyning ved Ole Matzen. 
Fra sammenslutningen deltog Per Jepsen og Palle Jespersen. 
Fra mødet kan refereres følgende: 
Ole Matzen redegjorde for baggrunden for forsøget: Kerteminde kommune havde ønsket at få 
indsamlet bioaffald og udførerdelen var Kerteminde Forsyning. 
Hen over sommeren blev det imidlertid klart at der ikke var miljømæssig balance i ordningen, 
hvorfor forsøget blev bragt til ophør pr. 1.3.2010. 
Kerteminde Forsyning var ikke indstillet på at afhente det ekstra stativ, der står hos 
sommerhusejerne. 
Det ville det være omkostningskrævende og der er kun et sted at hente pengene og det er hos 
forbrugerne. 
 
Bestyrelsen i Landliggersammenslutningen opfordrer de enkelte grundejerforeninger til at hjælpe 
dem , der ikke selv kan komme af med stativerne. 
 
Venligst 
 
Palle Jespersen 
Formand for landliggersammenslutningen 


